
 

 

Treść interpelacji radnych Anny Brzezińskiej i Krzysztofa Strzałkowskiego 
w sprawie systemu sygnalizacji świetlnej na terenie miasta Marki - Aleja Marszałka 
Józefa Piłsudskiego. 
  

Miasto Marki to jedno z najdynamiczniej rozwijających się miast naszego regionu, co przekłada 
się również na zmieniające się potrzeby komunikacyjne miasta i jego mieszkańców. Jedną z 
takich potrzeb jest z całą pewnością sygnalizacja świetlna, funkcjonująca na głównej arterii Marek 
(aleja Piłsudskiego). Dziś wspomniana sygnalizacja nie spełnia oczekiwań Mieszkańców, 
szczególnie Jeśli chodzi o lewoskręty w kierunku Radzymina. Większość mieszkańców Marek 
związana jest zawodowo z Warszawą, a co za tym idzie największy ruch pojazdów odbywa się w 
godzinach wieczornych, gdzie tworzą się duże korki pojazdów skręcających z ul. Piłsudskiego m. 
in. w ul. Sosnową, Bandurskiego, Pomnikową, Graniczną, czy Legionową. W mniejszym lub 
większym stopniu sytuacja ta dotyczy każdego ze skrzyżowań. 
 
W związku z powyższym, mając na względzie dobro mieszkańców - zwracamy się do Pana 
Marszałka z prośbą, o podjęcie działań mających na celu przeprowadzenie analizy/badań 
funkcjonowania systemu sygnalizacji świetlnej na terenie miasta Marki. Zdajemy sobie sprawę, że 
nie uda się zaspokoić oczekiwań wszystkich mieszkańców miasta, ale szczegółowe analizy 
pozwolą na wprowadzenie najbardziej pilnych i potrzebnych zmian. 
 
Z góry dziękujemy Panu Marszałkowi za podjęte działania. 


